

GFRK styrelsemöte 2025-03-11 (reviderat)

Närvarande: Sofia Nordlund (ordförande), Frida Engberg, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Elina Sorri, Lovisa Bartholf (VC)



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Elina Sorri

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av ordförande Sofia Nordlund och de nya styrelsemedlemmarna hälsades välkomna.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Elina Sorri.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2025-01-14 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- US har haft sitt årsmöte och har utsett Alva och Maja som US-representanter i styrelsen men de kunde inte närvara den här gången.
- Lovisa berättade att det nu sitter bilder på US-medlemmarna uppsatta i stallet.

5. Ridskoleverksamhet

- Lovisa informerade att verksamheten flyter på. Nästan alla lektionsplatser är fyllda. Det är en grupp borttagen på måndagar jämfört med tidigare terminer, men det blir lite privatlektioner och andra aktiviteter där i stället.
- Det har skickats ut info om intresseanmälan till en dressyrspecial men hittills har ingen nappat på den.
- Hästarna mår bra. Lite tandkontroller pågår men annars ser skadeläget bättre ut än tidigare.
- Lovisa håller lite extra koll på Korinte som ibland ser lite trött ut.
- Det har kommit 2 nya hästar till ridskolan, Fabia och Parys. Fabia har gått med på sin första lektion idag, tisdag.
- Betty och Bambi kommer hem från sin vintervila om ett par veckor.

6. Anläggning

- Frida och Marlene berättade att de ska engagera US för att renovera och fixa till i Klubbis.
- På nästa möte ska vi gå igenom förvaltningsplanen så att styrelsen får en uppfattning kring vad som står på tur att fixas under året. Lovisa ser till att den skickas till styrelsen.

- Vi har fått en offert på rengöring av ventilationen i stallet, Lovisa har skickat en fråga till kommunen huruvida vi kan få något bidrag för åtgärderna, men hon har inte fått något svar än.
- Det har genomförts en brandutbildning och i samband med det utfördes lite brandskyddsåtgärder på anläggningen.
- I övrigt närmar sig lite vårsysslor som att fixa stolpar och liknande i hagarna.

7. Inackordering

- 2 nya inackorderingar är på väg in och sen är det bara en box ledig.
- Det har kommit önskemål från inackorderade om att få ha rundbalar på höskullen. Det finns ett tidigare styrelsebeslut som säger nej till det eftersom man har orsakat skador på anläggningen när man lyft upp balarna. Lovisa ska dock kolla med Wretblads om de kan tänka sig att utföra lyften och då skulle det kunna bli tillåtet igen.

8. Personal

- Förra veckan var Ida på utbildning och Alva sjuk så det var lite tufft för de övriga som jobbade.
- Caroline Brodin, har börjat jobba deltid hos oss som ridlärare, hon arbetar ca 5 timmar i veckan. Hon har bland annat en dressyrspecial och ytterligare någon lektion då och då och hjälper även till att vidareutbilda ridskolehästarna.
- Emilia kommer tillbaka från föräldraledighet i maj, på deltid, och tar då över vissa administrativa uppgifter igen.
- Vi tog upp frågan kring personalens vidareutbildning igen. De har igen utbildningstid inlagd i sina scheman utan om de rider lektion så betalar de fullt pris och gör det på sin fritid. Vi diskuterade och beslutade att tillsvidareanställd personal ska få rida lektion en gång i veckan under arbetstid och som en del av deras utbildning. Vi beslutar att införa det den här terminen och utvärderar det inför nästa termin. Ridskolechef beslutar om upplägget för respektive person.
- Vi diskuterade även att personal som har uppstallad häst borde kunna få betala stallavgiften som ett bruttolöneavdrag. Lovisa kollar upp vad det innebär.

9. Medlemmar

- Lovisa har räknat ihop det till 385 medlemmar men det känns som en stor ökning sen förra året så Therese ska få lite underlag av Lovisa för att dubbelkolla siffrorna.

10. Ekonomi

- Sen senaste årsmötet saknas kassörsrollskompetensen i styrelsen. Det kommer gå ut ett mejl till alla medlemmar samt information på sociala medier och hemsidan där vi efterlyser någon som kan ta rollen som kassör. När Emilia är tillbaka så kommer hon hantera det mesta av klubbens ekonomi igen så det ska inte vara ett alltför omfattande jobb. Enligt klubbens stadgar behöver inte kassören nödvändigtvis vara invald i styrelsen utan kan av styrelsen vara utsett som adjungerad ledamot.

11.Sponsring

- Frida ska kolla med Kusbo Bygg ifall de är intresserade av att sponsra oss.
- Frida sätter även ihop en lista med möjliga sponsorer som sen Frida och Sofia kan ringa runt på. Vi diskuterade även lite olika upplägg kring hur sponsring kan fungera.
- Ida har gjort förberedelser för att skapa en reklamfilm att sprida på sociala medier.

12.Styrelsen

- Vi planerar att gå igenom styrelsepunkterna av Verksamhetsplanen på nästa möte och sätta en plan för när och hur punkterna ska uppfyllas.
- Vi har fått frågan av en medlem rörande varför hemsidan uppdateras så sällan och svaret är att man medvetet valt att koncentrera informationsflödet till sociala medier i stället.
- På årsmötet fick styrelsen uppdraget att skapa en årsplan för bidragssökande och att sätta samman en grupp som tillsammans ansvarar för sökandet. Gruppen behöver nödvändigtvis inte bestå av styrelsemedlemmar utan tanken är att ta hjälp av de medlemmar som har kontakter och fallenhet för arbetet. Vi väljer att avvakta med denna fråga tills vi löst frågan kring kassör.
- Vi har fått mejl från Ekubi bidragshjälp där de presenterar en typ av bidragskurs. Det är inget vi är intresserade av kom vi fram till.

13.Tävling

- Vårens ponnytävling blev godkänd förra veckan och det har kommit in några anmälningar redan. Frida har fixat en grill, grillpersonal och försäljning till tävlingen. Vi pratade även om att försöka arrangera lottförsäljning med sponsrade priser.
- Intresset för tävling har varit svalt de senaste åren så vi diskuterade hur vi skulle kunna höja intresset hos våra medlemmar för tävlande.

14.Cafeteria

- Cafeterian har varit öppen en del senaste tiden, det är bra.
- Det finns en önskelista om fler varor i cafeteria men i nuläget är det beslutat att den enbart kommer ha ett litet hållbart sortiment, tills det börjar rulla på bättre. Anledningen är att vi annars får slänga för mycket varor pga utgången datum. Men vid olika typer av aktiviteter vore det bra om medlemmar kan hjälpa till att baka så att vi får lite större utbud då.
- Cafégruppen fixar en till kaffetermos till nästa evenemang.

15.Övrigt

- Inget övrigt.

16.Nästa möte

Nästa möte hålls torsdag den 10/4.

17.Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.